
Bestyrelsesmøde Stutsborg Rideklub den 13. november 2023 

1. Godkendelse af referat og dagsorden:  

Godkendt 

 

2. Nyt fra DGI, AUI, Kommune og DRF.:  

Rideskolen og rideklubben har forhandlet ny kontakt for de næste 2 år. Der er DGI Årsmøde 21/11. 

En fra klubben skal deltage. Uændret tilskud fra kommunen i 2024. Hanne deltager i 

regionsidrætskonference i weekenden. 

 

3. Økonomi regnskab og budget 2024:  

Ender med et underskud. Ender tæt på budgettet. Næsten alle har betalt det ekstra klubkontingent. 

 

4. Generalforsamling:  

Dato, forslag, kandidater, kontingent, dirigent og referent, indkaldelse: 

8. februar kl. 19.30 i Smølfen. 

Forslag fra bestyrelsen: Anne udarbejder forslag til indeksregulering af kontingent efter 

markedsrenten. 

Kandidater: Tina genopstiller ikke. Anne stiller op. Julie, Amalie og Hanne genopstiller. Julie K. 

genopstiller ikke. Anders stiller op. Der er flere, der har rettet henvendelse omkring gerne vil være 

med i bestyrelsen. Ida stiller op som suppleant.  

Dirigent: Amalie 

Referent: Hanne  

Frivillighedspris: Dorte slår op på Facebook 

 

5.  Antibulli ridning og inklusion: 

Hvordan går det i rideskolen og hvordan kommer vi videre med antibulli i klubben? Se tidligere 

fremsendt mail. 

Julie fortæller, at holdet har taget godt imod det. Eleverne virker som om, at de taler bedre med 

hinanden. Der er dog noget udskiftning på holdet. Vi starter op med et hold mere efter januar. Nogle 

af elementerne tænkes at blive implementeret på alle hold.  



Hvordan arbejder vi videre med det i klubben? Amalie og Julie tager det med til junior-

udvalgsmøde. 

 

6. Arrangementer: 

Rideskolemester: Karina har bestilt rosetter. Uddeles til part-julefrokost. 

Ryttermærker, herunder internet: Peter og Marie stiller gerne internet til rådighed 😊. 9 elever skal 

til prøve den 3. december. Hanne påtænker at lave en-dags-ryttermærke 1 for halvparter og 

privatryttere. 

Kæphest: Aflyses december og januar. Vi tænker videre på, hvordan vi får flere med… 

Opsadlingskursus: 28. januar. 

Juniorudvalget afholder påskeløb.  

 

7. Sponsorat på hjemmesiden / klubmodul: 

Det vil vi gerne. Anne kontakter klubmodul. 

 

8. Nyt fra Rideskolen: 

Hovedunderviserne har været på kursus hos Rikke. Underviserne arbejder videre med video, der fx 

handler om, hvordan den første ridetime foregår, samt hvad der skal til for at rykke op til et mere 

øvet hold. 

Rideskolen er i tænkeboks omkring navne på holdene. 

Rideskolen har fået medhold i forhold til Vurderingsstyrelsen 😊 

 

9. Eventuelt og nyt møde:  

Championats-liste fra næste år: Amalie og Julie vil gerne stå for denne. 

Bestyrelsen mødes kl. 19 inden generalforsamlingen den 8. februar. 

 

 


